

《单词百科:ladderlike是什么意思?ladderlike怎么发音?ladderlike的解释和用法》

英语单词ladderlike是什么意思?ladderlike怎么读?ladderlike怎么发音?简答网为您整理了ladderlike的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



ladderlike怎么读

ladderlike的读音:[ˈlæd ə laɪ k]

ladderlike的意思

1、adj.梯状的, 梯式前进的;

ladderlike的双语例句

1、Torsional Analysis for Ladderlike High-Rise Building

阶梯形高层建筑的扭转效应分析及对策

2、In this paper, the main advances in the research of the ladderlike polysiloxane liquid crystals in recent years are reviewed.

本文综述了梯形聚硅氧烷液晶近年来的发展现状。

3、Fire safety remote monitoring system for ladderlike power stations

流域性梯级电站群消防安全远程监控系统

4、A novel kind of ladderlike polysilsesquioxane having side-chain with chloropropyl terminal group was prepared by "Stepwise Coupling Polymerization".

通过“逐步偶联聚合法”，合成了含氯丙基侧基的梯形聚倍半硅氧烷。

5、To solve the problem of limitation caused by large size of product in rapid-prototyping field and the difficulty of combining, a method for ladderlike division for model based on STL file format was given.

针对制件规模受快速成形设备工作空间限制及后处理时粘接精度难以保证的实际问题，系统地提出了基于STL文件的任意形状阶梯剖分算法。

6、The data show that the polymer has ordered ladderlike molecular structure.

结果表明所得到的梯形聚甲基硅氧烷具有较高规整性。

7、A novel ladderlike polysiloxane with a reactive side group was synthesized via stepwise coupling polymerization.

通过“逐步偶联聚合方法”设计合成了一种含有反应性侧基的梯形聚有机硅氧烷。

8、Synthesis and Thermo-Stability Study of Ladderlike Phenyl/ Methyl Silsesquioxane Resin

梯形苯基/甲基聚倍半硅氧烷树脂的合成及热稳定性研究

9、In detail, the optical detection system is mainly composed of ladderlike F-P interferometer, focusing lens, PIN photodiode, stepping motor and single chip microprocessor.

光学探测系统主要包括：阶式F—P标准具、聚焦透镜、PIN光电二极管、步进电机及单片机等；

10、At last, the difficulties of research on ladderlike polysiloxane are mentioned, and the

development prospect is looked forward.

最后提出几个梯形聚硅氧烷液晶研究工作面临的问题，并对梯形聚硅氧烷液晶的发展前景作了展望。

以上是简答网为您整理的ladderlike怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于ladd

erlike的用法、ladderli

ke的释义、ladderlike的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/ladderlike>

